
Zápis z 7. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 15. června 2011 od 17:00 hodin v Domě kultury 

Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  
                                                          Z á p i s 
  
ze 7. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 15. června 
2011 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, 
Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík,  
JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, 
p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, 
Ing. Pavel Procházka, MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana Stráská, Ing. 
Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 
Omluven: Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Václav Pavlečka. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 6. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
1. Kontrola plnění usnesení -TAJ 
2. Zprávy o výsledku kontrol č. 1, 2, 3/2011 – KV ZMM 
3. Prodej domu č. p. 24 v Rukávči  včetně pozemků - vyhlášení záměru - OISM 
4. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 868/1, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru        
    -  OISM 
5. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 2049/3 a pozemkové parcely parc. č.      
    2049/4, v k. ú. Milevsko - vyhlášení záměru - OISM 
6. Žádost o odkoupení části pozemkové  parcely parc. č. 1961/28, v k. ú. Milevsko –      
    vyhlášení záměru - OISM 
7. Úprava smluvních vztahů v lokalitě Zvíkovec - OISM 
8. Neinvestiční dotace na obnovu presbytáře kostela sv. Bartoloměje v Milevsku - MST 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 
  
Písemné materiály k bodům č. 1 – 8 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi: 

-          zápis č. 4/2011 a 5/2011 ze zasedání Kontrolního výboru ZMM 
-          zápis č. 2/2011 ze zasedání Finančního výboru ZMM 

  
Ustanovení orgánů zasedání 
  



7. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
MUDr. Jitka Kofroňová, p. Marie Polívková 
  
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Mgr. Marie Jelenová, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Ivan Radosta. 
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Ivan Radosta.  
  
Schválení zápisu 6. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Zápis 6. zasedání ZMM byl schválen bez připomínek. 
  
Zastupitelé schválili program 7. jednání Zastupitelstva města Milevska. 
  
1. Kontrola plnění usnesení -TAJ 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 67/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 

-          plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 6. zasedání ZMM, 
-          nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 

ZMM  současného období č. 1 – 5. 
Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0 
  
2. Zprávy o výsledku kontrol č. 1, 2, 3/2011 – KV ZMM 
Úvodní informace k materiálu podal JUDr. Kofroň. Na jednání se dostavil MUDr. Hobzek. V rozpravě 
k tomuto bodu vystoupili: MUDr. Kofroňová, p. starosta, p. Polanecký, p. Málek, p. Koliha, MUDr. 
Hobzek, Ing. Mgr. Doubek, Ing. Šrámek, p. starosta, Mgr. Stráská, JUDr. Kofroň, Ing. Kreuzer. 
  
Ing. Kreuzer – za Kontrolní výbor ZMM seznámil podrobněji přítomné se zprávou č. 1 k podnětu 
„existence švýcarského konta“ a zprávou č. 2 k podnětu „zahraniční cesta do Izraele“ o výsledku 
provedených kontrol. 
  
Ing. Šrámek – přednesl návrh na doplnění usnesení o část IV. ve smyslu závěru Kontrolního výboru 
Zastupitelstvo města Milevska takto: 
IV. ukládá Radě města Milevska přijmout směrnici k povolování zahraničních služebních cest 
zaměstnancům města a členům Zastupitelstva města Milevska tak, aby orgánem, který o těchto 
cestách rozhoduje, byla Rada města Milevska. 
  
Jednání opustil JUDr. Kupec. 
  
Po dlouhé diskusi zastupitelů týkající se zpráv o výsledku kontrol č. 1 a 2 přečetl Ing. Radosta 
doplněný pozměňující návrh na usnesení Ing. Šrámka a pan starosta o něm nechal hlasovat. 
Hlasování: Přítomno: 18                       pro-17, proti-0, zdržel se-1 
Návrh byl přijat. 
  
p. starosta – navrhl doplnit do usnesení v bodě I. a II., že nebyla porušena žádná vyhláška ani vnitřní 
předpis města Milevska. 
Jednání opustil Ing. Procházka. 
  
Ing. Radosta – přečetl doplněný návrh na usnesení o pozměňující návrh p. starosty a zastupitelé o 
něm hlasovali: 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. bere na vědomí obsah předložené zprávy o provedené kontrole č. 1 k podnětu „existence 
švýcarského konta“ s tím, že nebyl porušen žádný předpis města ani vyhláška, 
II. bere na vědomí obsah předložené zprávy o provedené kontrole č. 2 k podnětu „zahraniční cesta 
do Izraele“ s tím, že nebyl porušen žádný předpis města ani vyhláška. 



Hlasování: Přítomno:  17                        pro-8, proti-0, zdržel se-9. 
Návrh nebyl přijat. 
  
  
Na jednání se vrátili Ing. Procházka a JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 68/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. bere na vědomí obsah předložené zprávy o provedené kontrole č. 1 k podnětu „existence 
švýcarského konta“, 
II. bere na vědomí obsah předložené zprávy o provedené kontrole č. 2 k podnětu „zahraniční cesta 
do Izraele“, 
III. bere na vědomí obsah předložené zprávy o provedené kontrole „účelového využití půjček 
poskytnutých z FRB v r. 2010“, 
IV. ukládá Radě města Milevska přijmout směrnici k povolování zahraničních služebních cest 
zaměstnancům města zařazených do MěÚ Milevsko, MP Milevsko, organizační složky MKDS a 
členům Zastupitelstva města Milevska tak, aby orgánem, který o těchto cestách rozhoduje, byla Rada 
města Milevska. 
Přítomno: 19 pro-19, proti-0, zdržel se-0 
  
3. Prodej domu č. p. 24 v Rukávči  včetně pozemků - vyhlášení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek, p. starosta. Jednání opustil Ing. Šrámek. 
  
Usnesení č. 69/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje vyhlášení záměru na prodej domu č. p. 24 v Rukávči včetně pozemků dle přiloženého 
návrhu, 
II. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila 
Hlavínová a Eliška Kučerová. 
Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0 
  
4. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 868/1, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru -  OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil Ing. Mgr. 
Doubek. 
  
Usnesení č. 70/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje   vyhlášení  záměru na prodej pozemkové parcely parc. č. 868/1 o výměře            583 m2, 
v k. ú. Milevsko paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX.  Cena pozemku bude min. 
150 Kč za 1 m2. 
Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0 
  
5. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 2049/3 a pozemkové parcely parc. č. 2049/4, 
v  k. ú. Milevsko - vyhlášení záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil p. starosta. V rozpravě k tomuto 
bodu vystoupili: RSDr. Kotalík, p. Polívková, p. Peták, Mgr. Machartová. 
RSDr. Kotalík a p. Peták – navrhli pozměňující návrh na usnesení v části II.  vyhlásit záměr i na prodej 
pozemkové parcely parc. č. 2049/4 o výměře 20 m2, v k. ú. Milevsko panu Marku Kalinovi, trvale 
bytem Sokolovská 1147, 399 01 Milevsko. 
  
Mgr. Třeštík nechal hlasovat o II. části usnesení dle návrhu RSDr. Kotalíka a p. Petáka: 
Zastupitelstvo města Milevska 
II. rozhodlo   vyhlásit záměr na prodej pozemkové parcely parc. č. 2049/4 o výměře 20 m2, v k. ú. 
Milevsko panu Marku Kalinovi, trvale bytem Sokolovská 1147, 399 01 Milevsko. 
Hlasování: přítomno: 17                        pro-3, proti-0, zdržel se- 14 
Návrh nebyl přijat. 
  
Usnesení č. 71/11 
Zastupitelstvo města Milevska 



I. schvaluje  vyhlášení  záměru na prodej pozemkové parcely parc. č. 2049/3 o výměře             83 m2, 
v k. ú. Milevsko panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely 
bude min. 150 Kč za 1 m2. 
II. rozhodlo   nevyhlásit záměr na prodej pozemkové parcely parc. č. 2049/4 o výměře 20 m2, v k. ú. 
Milevsko panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. 
Přítomno: 17 pro-15, proti-2, zdržel se-0 
  
6. Žádost o odkoupení části pozemkové  parcely parc. č. 1961/28, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru 
- OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátili p. starosta a Ing. Šrámek. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: p. Polívková, Ing. Mgr. Doubek, p. Trojáček, JUDr. Kofroň, Mgr. 
Třeštík, Ing. Šrámek, Ing. Švára, Ing. Radosta. 
  
p. Polívková – navrhla cenu všem stejnou 150 Kč za 1 m2. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhuje rovněž cenu 150 Kč za 1 m2 a vyhlásit záměr obecně. 
p. Trojáček – vysvětlil, proč Společenství vlastníků jednotek pro dům č. p. 261 žádá o snížení ceny za 
koupi předmětného pozemku. 
JUDr. Kofroň – navrhl hlasovat odděleně o každé parcele zvlášť. 
Ing. Šrámek – podporuje vyhlášení záměru na jednotlivá jména za cenu 150 Kč za 1 m2 
Ing. Švára – upozornil, že Společenství vlastníků může vlastnit společné části bytového domu, nikoliv 
pozemky. 
p. Trojáček – Společenství vlastníků si je vědomo, že bude každý majitel vlastnit svoji část, tedy jednu 
devítinu pozemku. 
Mgr. Třeštík – navrhl doplnit do II. části návrhu na usnesení termín „pro členy Společenství vlastníků“. 
Ing. Radosta – navrhl hlasovat o každém záměru zvlášť. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o pozměňujícím návrhu JUDr. Kofroně (hlasovat odděleně o každé parcele 
zvlášť). 
Hlasování: přítomno: 19             pro-8, proti-10, zdržel se-1 
Návrh nebyl přijat. 
  
Dále pan starosta dal hlasovat o pozměňujícím návrhu Ing. Mgr. Doubka (vyhlásit záměr obecně). 
Hlasování: přítomno: 19             pro-6, proti-12, zdržel se-1 
Návrh nebyl přijat. 
  
Dále zastupitelé hlasovali o původním návrhu na usnesení doplněném v části II o termín: … pro členy 
(vlastníky) Společenství vlastníků jednotek …: 
  
Usnesení č. 72/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje   vyhlášení záměru na prodej části pozemkové parcely parc. č. 1961/28, dle geo. plánu 
označené jako pozemková parcela parc. č. 1961/98 o výměře 491 m2, v k. ú. Milevsko 
panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely 
bude ve výši min. 150 Kč za 1 m2. 
II. schvaluje  vyhlášení záměru na prodej části pozemkové parcely parc. č. 1961/28               o 
výměře 1418 m2, v k. ú. Milevsko pro členy (vlastníky) Společenství vlastníků jednotek pro dům č. p. 
261, Petrovická 261, 399 01 Milevsko. Cena pozemkové parcely bude ve výši min. 150 Kč za 1 m2. 
Přítomno: 19 pro-19, proti-0, zdržel se-0 
  
7. Úprava smluvních vztahů v lokalitě Zvíkovec - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustili Mgr. Jelenová a 
JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 73/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. ruší ke dni 15.06.2011 platnost části usnesení č. 264/09 ze dne 
25.03.2009 XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX na pozemek č. 1270/31, k. ú. Milevsko“, 
a dále ruší ke dni 15.06.2011 platnost usnesení č. 87/07 ze dne 05.09.2007, 
II. schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě darovací s BLESK Servis s.r.o. 



se sídlem Nademlejnská 600/1, 198 00 Praha 9 – Hloubětín, IČ: 276 07 429 na pozemek č. 1270/31, k. 
ú. Milevsko; uzavření smlouvy o budoucí smlouvě kupní s DUCO, s.r.o., Pastevců 471/10, 149 00 Praha 
4, IČ: 608 26 568; uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o budoucí darovací smlouvě MM 754/2007 ze dne 
11.09.2007 s XXXXXXXXXXXXXXXX a uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o budoucí darovací smlouvě 
MM 755/2007 ze dne 11.09.2007 s XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 
III. pověřuje starostu města podpisem smluv v předloženém znění. 
Přítomno: 17 pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
8. Neinvestiční dotace na obnovu presbytáře kostela sv. Bartoloměje v Milevsku - MST 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
p. děkan Berka, p. Polívková, MUDr. Pučelíková, Ing. Šrámek, Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Třeštík. Na 
jednání se vrátili Mgr. Jelenová a JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
p. Polívková – poukázala na nutnost investovat peníze i na jiné akce (např. výměna oken na Růžku). 
MUDr. Pučelíková – navrhuje zvýšit částku na 250.000 Kč. 
Ing. Šrámek – rovněž navrhuje částku zvýšit na 250.000 Kč. 
Ing. Mgr. Doubek – vzhledem k finanční situaci rozpočtu města se přiklání k původně navržené částce 
a v případě, že by se objevily peníze v rozpočtu, mohlo by být přiděleno více. 
p. starosta – navrhuje využít finance z prodeje domku po Maškarním sdružení, tento týden byl ukončen 
záměr na prodej této nemovitosti. 
Mgr. Třeštík – mimo jiné upozornil na výrazný pokles daňových příjmů a nárůst dalších naléhavých 
finančních požadavků, navrhuje částku 200.000 Kč. 
MUDr. Pučelíkové – mohly by být využity i finance z prodeje pozemku, který zastupitelé dnes schválili 
v rámci bodu č. 6. Dodala, že když město přispívá na ztrátu společnosti SPOS, může přispět i na dobrou 
věc. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o navržené částce 250.000 Kč dle návrhu MUDr. Pučelíkové a Ing. 
Šrámka: 
I. schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro Římskokatolickou farnost Milevsko, IČ: 625 40 343, ve 
výši 250.000 Kč na obnovu presbytáře kostela sv. Bartoloměje v Milevsku. 
Hlasování: přítomno: 19             pro-4, proti-2, zdržel se - 13 
Návrh nebyl přijat. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o navržené částce 200.000 Kč dle návrhu Ing. Třeštíka: 
I. schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro Římskokatolickou farnost Milevsko, IČ: 625 40 343, ve 
výši 200.000 Kč na obnovu presbytáře kostela sv. Bartoloměje v Milevsku 
Hlasování: přítomno: 19             pro-17, proti-0, zdržel se - 2 
  
  
Usnesení č. 74/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro Římskokatolickou farnost Milevsko, IČ: 625 40 343, ve 
výši 200.000 Kč na obnovu presbytáře kostela sv. Bartoloměje v Milevsku, 
II. schvaluje znění „Smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace na opravu a udržování církevních 
památek z rozpočtu města Milevska č. 1/2011“, 
III. zmocňuje starostu města k podpisu schválené smlouvy v upraveném znění, 
IV. ukládá finančnímu odboru zařadit částku 200.000 Kč do upraveného rozpočtu na rok 2011. 
Přítomno: 19 pro-19, proti-0, zdržel se-0 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 
  
Informace úřadu. 
Pan místostarosta informoval o otevření koupaliště, které proběhne v sobotu 18.06.2011 v 10:00 hodin. 
Ing. Mgr. Doubek – seznámil přítomné s návrhem Finančního výboru ZMM vytvořit katalog investičních 
činností. Do konce prázdnin 2011 je možné podávat návrhy ze strany zastupitelů týkajících se investic. 
Dále informoval o plánu činností pro 2. polovinu roku 2011 Finančního výboru ZMM. 
Jednání opustil JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 75/11 



Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí předložený plán činností Finančního výboru ZMM na II. pololetí roku 2011. 
Přítomno: 18                 pro-17, proti-0,zdržel se-1 
  
JUDr. Kofroň – podal informace týkající se zápisů č. 4 a č. 5 Kontrolního výboru ZMM. 
p. starosta – informoval o rezignaci paní Pincové na členku Finančního výboru ZMM. 
  
Ing. Mgr. Doubek a p. Polívková – navrhli pověřit Kontrolní výbor ZMM plněním usnesení č. 6 zápisu 
Kontrolního výboru ZMM č. 5/2011. 
p. Koliha – Kontrolní výbor si určuje sám a může být pověřen zastupitelstvem ke kontrolní činnosti toho, 
co zastupitelstvo zajímá. 
  
Dotazy. 
  
JUDr. Kofroň – navrhl podívat se na stav soch v Bažantnici, vysadit chybějící sakury podél cesty 
z Píseckého předměstí k Suchanovu rybníku a upozornil na rozbité schody u vlakového nádraží. 
p. starosta – byly podniknuty kroky ke zlepšení stavu žulových soch a uskupení v Bažantnici v rámci 
jednání Kulturní komise RMM. Sochy jsou zmapovány, vyfoceny, zjišťují se vlastnická práva, zároveň 
budou vyzváni majitelé pozemku o umístění, které nebylo dořešeno. 
Opravu rozbitého schodiště zajistí odbor dopravy. 
  
p. Bečvářová – dotaz, kdy se budou měnit okna na Růžku, která jsou ve velmi špatném stavu. 
Mgr. Třeštík – v letošním roce bylo počítáno s výměnou oken a zateplením Růžku za předpokladu, že 
město Milevsko obdrží dotace z programu „Zelená úsporám“. Bohužel tento program nebyl pro letošní 
rok vyhlášen. Jihočeský kraj přislíbil poskytnout finanční částku v příštím roce na zateplení a výměnu 
oken na Růžku z ulice Riegrova a z náměstí. Další část zateplení a výměna oken na Růžku (strana 
budovy do dvora) bude provedena v tomto roce z peněz města, pokud to zastupitelstvo schválí.  
p. starosta – Zastupitelstvo města Milevska bude rozhodovat o investici do bytového domu na Růžku 
nebo třeba i o případném prodeji bytů. 
  
p. Peták – dotaz, zda dojde na přelajnování komunikací hlavně směrem do ZVVZ a na Sepekov. 
p. starosta – odbor dopravy bude informovat SÚS, aby značení silnic obnovil, protože jsou v jeho 
majetku. 
  
Ing. Šrámek – dotaz, zda uvažuje kraj o opravě silnice č. 19, která je ve velmi špatném stavu. 
p. starosta – už několikrát intervenoval, aby tato silnice byla opravena. Na špatný stav této silnice bylo 
poukázáno i v televizi. 
Mgr. Stráská – silnice č. 19 je státu a na jeho objednávku silnici opravuje SÚS. Od února žádala, aby 
kraj tlačil na Ředitelství silnic a dálnic, ale bohužel silnice je ve stále stejném stavu. 
  
Ing. Mgr. Doubek – dotaz na p. Zelenku SPOS ohledně cenových kalkulací, zda budou v srpnu letošního 
roku dotováni sportovci ze zahraničí na zimním stadionu z  rozpočtu města. 
p. Zelenka – pro všechna soustředění je kalkulována stejná cena dle platného ceníku, tj. cca 1.400 Kč 
za 1 hodinu užívání ledové plochy. Letos je v srpnu zatím smluvně zajištěno 6 zahraničních soustřední 
na ledovou plochu. 
Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, že se dotují cizinci. 
Mgr. Třeštík – využití ledové plochy bylo pečlivě posuzováno, takto využitý srpen je lepší, než kdyby se 
na zimním stadionu nekonalo nic. 
  
p. Luxemburg – domnívá se, že zprávy Finančního a Kontrolního výboru ZMM jsou nedostačující, jsou 
v nich stále některé nejasnosti jako např. co se týká bazénů, komise pro výběrová řízení, švýcarského 
konta, studia místostarosty, tepelného hospodářství, cesty do Izraele. 
p. starosta – požádal p. Luxemburga, aby podal jeho obsáhlé dotazy písemně. Konstatoval, že na 
většinu z jeho dotazů už odpověděl Kontrolní výbor ZMM a zastupitelstvo k nim přijalo usnesení. 
  
Jednání bylo ukončeno ve 21:15 hodin. 
  
  
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 



starosta 
  
Upravila:  Petra Slunečková 

 


